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LETTERS OF CONSERVATORSHIP — ADULT
LETTRE DE CURATELLE — ADULTE

(conservator) was appointed by court order on

(date) as:

(curateur) a été désigné par ordonnance du tribunal le
(date) en tant que :
W Conservator pursuant to § 15-14-409, C.R.S.
Curateur en vertu du § 15-14-409, C.R.S.

U Special Conservator pursuant to § 15-14-406(6), C.R.S. These letters will expire on

(date), unless otherwise ordered by the court.
Curateur spécial en vertu du § 15-14-406(6), C.R.S. Ces lettres expireront le (date),
sauf décision contraire du tribunal.

U Special Conservator pursuant to § 15-14-412(3), C.R.S. These letters will expire upon the
completion of the single transaction described in the attached court order appointing the special
conservator.
Curateur spécial en vertu du 8 15-14-412(3), C.R.S. Ces lettres expireront a la réalisation de la transaction
unique décrite dans I'ordonnance du tribunal ci-jointe désignant le curateur spécial.

These Letters of Conservatorship are proof of:
Ces lettres de curatelle sont la preuve de :
Uthe conservator's authority to exercise all the powers in § 15-14-425, C.R.S., subject to the
exclusions in 8 15-14-411, C.R.S. The powers and duties of the conservator are otherwise
unrestricted.
lautorité du curateur d'exercer tous les pouvoirs prévus au § 15-14-425, C.R.S., sous réserve des
exclusions prévues au § 15-14-411, C.R.S. Les pouvoirs et les devoirs du curateur ne sont autrement pas
limités.

Uthe conservator's authority to exercise the powers in § 15-14-425, C.R.S., are limited by the

following restrictions:
l'autorité du curateur d'exercer les pouvoirs prévus au § 15-14-425, C.R.S., est limité par les restrictions
suivantes :

Uthe conservator must not, without prior court order, convey or encumber any real estate

owned by the protected person.
le curateur ne doit pas, sans ordonnance préalable du tribunal, céder ou grever tout bien immobilier
appartenant a la personne protégée.
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Wother

autre

Date:

Date :
Probate Registrar/(Deputy)Clerk of Court
Registraire successions/greffier (adjoint) tribunal

CERTIFICATION
CERTIFICATION

Certified to be a true copy of the original in my custody and to be in full force and effect as of (date).
Copie cetrtifiée conforme a Il'originale dont j’ai la garde et en vigueur a la date du (date).

Probate Registrar/(Deputy)Clerk of Court
Registraire successions/greffier (adjoint) du tribunal
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